
 

 

Referat fra FAU Jappa skole 23.04.2025 

Til stede:  

- Tommy Rasmussen 
- Weronica Ruud 
- Anne Holmen 
- Kjetil Moy 
- Jannicke Hallgren 
- Silje Kringeland 

Frafall: Kristine Øvrevik Larsen 

 

  

Sak 1. 17.mai   Organisering av 17.mai-tog. Trinnene bør informeres 
Foreldrenes ansvar, dette er felles ansvar og samarbeid. de som har barn 
med  
Lærere vet hvem som har ekstra behov for oppfølging,  
Skolen hjelper med organiseringen i forkant 
Informere på foreldremøter, og formulere en melding 
Kontakte kvalifiseringstjenesten som kan hjelpe med informasjon til 
fremmedspråklige foreldre 
Foreldremøte for 2.trinn 17.30, Silje kan stille og informere. Weronica 3. 
og S/W på 7. 
Bør informere på 5. og 6. også 

Sak 2. Hjertesone   Går i gang med prosjekt Hjertesone for å forsøke å redusere trafikk til 
skolen. Skilting og flere droppsoner, maling på fortau/veier. 
Holdningsendringer må til, men tror dette kan ha effekt. Vil ha spesielt 
fokus på det og skape ekstra fokus ved skolestart. Kombinert med 
kampanjer (Beintøft etc) kan det forhåpentligvis redusere biltrafikken. 
Kommunen har laget en oversikt med kart hvor det planlegges skilting og 
merking. Glad for at det gjøres noe med. Et steg i riktig retning.  

Sak 3. Tv/skjerm-
bruk i skoletid og 
SFO 

Skjermtid SFO og skoletiden. Det kommer bekymringsmeldinger fra 
foreldre vedrørende. Disse meldingene kommer hvert år og er veldig 
subjektivt. I tillegg er skjerm et verktøy barna bruker i skoletiden, og det er 
også et hjelpemiddel for lærerne.  
Pedagogene må kunne ta en vurdering ift behov, de ser an behov 
Skjerm kommer man ikke utenom og det er flere kompetansemål som 
krever digital kompetanse.  
Spill etc er utfordringer.  
Kan man ha felles foreldreregler – kan tas opp i plenum i et foreldremøte 
etc 
Informere om bruk av ipad som læringsverktøy  
Overholde aldersgrenser 
Kan man få en overordnet policy kfu ha med hjem 
Arbeidsgruppe som skal organisere ipad/ha med hjem 

Sak 4. 6.trinn 
organisering 17.mai 

Kontantkasser 
Penger til kjøp av premier – fint om man kan legge ut og få refundert 

Sak 5. Høring av 
skolekretsgrenser 

- Ønskelig at Vesøya og Lauvstø beholdes innenfor Jappa 
skolekrets 



- Grøm kan innlemmes i Jappa 
- Ønskelig å samlokalisere, ikke bruke Frivold som en 

underavdeling til enkelte trinn/sfo. Jappa er en vi-skole og det vil 
være utfordrende for administrasjonen å følge opp begge steder. 
Logistikkutfordringer mht til fellesaktiviteter 

- Sett utfordringene på andre skoler hvor man har hatt to avdelinger. 
Silje og Weronica skriver saken 

Sak 6. 
Sommerkonsert 

Sommerkonsert og FAU har kafé. Positiv dag og skaper inntekt. Etter 
skoletid, så skolen har sjekket ut. Har ikke lov til å betale ut overtid. Kan 
få det til hvis man er ferdig før 16.30. Kan skape utfordringer for foreldre, 
men viktig at man er ute i god tid. Ansatte ønsker å få det til. Foreldre har 
sagt de ønsker å bidra med lyd/lys. Datoer eks 4. og 11.juni? med 
værforbehold. Skal sjekke oversikt over hvem som skal ordne hva (trinn) 

Sak 7.Plukking av 
søppel 

Kan man motivere elevene til å plukke søppel? Kan være en fin aktivitet 
og positivt mht til miljø. Sende epost til skolen fra fau om at det hadde 
vært positivt.  

Sak 8. 
 

Sak 9. 
 

Sak 10.  
 

Sak 11. 
 

Sak 12. 
 

Saker til neste møte:  

 

NESTE MØTE: 21.05 kl 17.30 

Referent: Silje Kringeland 

 
 

 

 


